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		Ciutadans Terrassa proposa crear un distintiu ambiental per a l'hostaleria i restauraci�ó en l'�ús d'aigua
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		 "Javier Gonz�ález, portaveu de Cs Terrassa, advocar�à, a m�és, per  �la implementaci�ó d'un sistema de descomptes

en les tarifes de TAIGUA que s'apliquin als negocis que acreditin el bon �ús de l'aigua �.

El portaveu del Grup Municipal de Ciutadans (Cs) a l'Ajuntament de Terrassa, Javier Gonz�ález, ha proposat crear un segell distintiu

de qualitat ambiental a Terrassa al qual optin  �els locals d'hostaleria i restauraci�ó que acreditin l'�ús de sistemes de

descalcificaci�ó i/o filtrat de l'aigua per a �ús de boca dels seus clients �. Aquesta proposta, que presentar�à el grup taronja en el

pr�òxim ple municipal ordinari, s'emmarca en la futura Llei de Residus i S�òls Contaminats que, segons Gonz�ález,

 �previsiblement incorporar�à l'obligaci�ó d'oferir aigua de l'aixeta de manera gratu�ïta en la restauraci�ó �. D'aquesta manera, tal

com ha exposat el portaveu de Ciutadans,  �s'impulsar�à una economia circular i baixa en carboni que reduir�à l'impacte global de

l'�ús de recursos com els pl�àstics �.

Gonz�ález ha exposat que  �l'aigua d'aixeta de la nostra ciutat no t�é unes caracter�ístiques organol�èptiques que la facin objecte

de consum habitual com a aigua de boca per part de la ciutadania, perqu�è t�é uns nivells de sodi que la cataloguen com una aigua

molt dura �. Per aix�ò, ha advocat per impulsar mesures concretes en el comprom�ís del consistori de Terrassa amb els Objectius

de Desenvolupament Sostenible que persegueix, entre altres, posar fre al canvi clim�àtic. En aquest sentit, el Grup Municipal de Cs

Terrassa ha proposat que l'Ajuntament de Terrassa  �promogui sistemes de descalcificaci�ó i/o filtrat de l'aigua per a �ús de boca

en l'hostaleria i la restauraci�ó � aix�í com  �la introducci�ó d'un segell distintiu de qualitat ambiental �. Finalment ha ressaltat

que aquestes mesures han d'anar acompanyades d'un reconeixement per part de l'Ajuntament, per la qual cosa el seu grup

advocar�à, a m�és, per  �la implementaci�ó d'un sistema de descomptes en les tarifes de TAIGUA que s'apliquin als negocis que

acreditin el bon �ús de l'aigua �.
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